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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Paulina Brandberg (L)

2023/24:177 Sekretess mellan myndigheter och arbetet mot 
arbetslivskriminaliteten

Det myndighetsgemensamma arbetet mot arbetslivskriminaliteten är oerhört 
viktigt och något som behöver fortsätta med hög prioritet. Vi vet att 
arbetslivskriminaliteten ger stora inkomster till den organiserade brottsligheten 
som i sin tur skapar ett otryggt samhälle.

Ett problem som finns i arbetet mot arbetslivskriminaliteten är sekretessen 
mellan myndigheter. I dag kan myndigheter sitta på olika information som var 
för sig blir oanvändbar men som tillsammans skulle kunna stoppa utnyttjande 
av människor på svenska arbetsplatser.

Att komma åt det här problemet är oerhört viktigt och bör genomföras snarast.

Sedan november 2022 har ett färdigt förslag legat på regeringens bord för att 
upphäva delar av sekretessen som stoppar samarbetet mellan myndigheter. Men 
trots att ett år snart har gått så har regeringen fortfarande inte gjort något med 
utredningen.

I stället väljer regeringen att tillsätta nya utredningar och fördröjer därmed tiden 
det tar för att få sekretessbrytande regler på plats. Att en enskild utredning inte 
kommer åt alla problem är förståeligt, men varför inte genomföra utredningen 
som ett steg och sedan fortsätta utreda för att komma åt ännu fler problem i 
framtiden. Som det är nu så fortsätter de kriminella aktörerna att prata med 
varandra samtidigt som myndigheterna inte kan göra det.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Paulina Brandberg:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att underlätta myndigheternas 
kommunikation med varandra för att komma åt arbetslivskriminaliteten?

Från Riksdagsförvaltningen
2023-10-27
Besvaras senast
2023-11-08 kl. 12.00
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………………………………………

Jim Svensk Larm (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


